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Haapaveden kaupungin ympäristöterveyslautakunta on pyytänyt 
Haapaveden kaupungilta kalliokiven ottoa, kallion louhintaa ja louheen 
murskausta koskevasta maa-aineslain (555/1981) ja ympäristönsuojelulain 
(527/2014) mukaisesta yhteiskäsittelylupahakemuksesta. 
Hakemusasiakirjat ovat yleisesti nähtävänä 17.8.-25.9.2023.  
 
Lausuntopyyntö kallion louhintaa sekä louheen murskausta siirrettävällä 
kivenmurskaamolla Humalojalla Rauniovuorten kallioalueella Mastontien 
länsipuolella. Kalliokiven ottamisalueen kokonaislaajuus ottamisalue on 
yhteensä 3,5 hehtaaria. Louhosvedet johdetaan louhinnan aikana 
Puronperä-tilan itäreunan ojitukseen, josta vedet johtuvat edelleen alueen 
itäpuolisen suo-ojituksen kautta koilliseen kohti Humalojaa ja sieltä 
edelleen Pyhäjokeen. Lähin asuttu kiinteistö on 650 metrin päässä 
louhoksesta. 
 
Lausuntopyyntö on oheisaineistona. Lausuntopyyntöaineisto on saatavilla 
Haapaveden kaupungin verkkosivuilla osoitteessa www.haapavesi.fi 
Kuulutukset-kohdassa. 
 

Esittelijä kaupunginjohtaja Hinno Kimmo 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallituksella ei ole huomautettavaa lausuntopyyntöön. 
 
Käsittely Keskustelun aikana Hannu Riuttanen antoi pohjaehdotuksesta poikkeavan 

vastaesityksen. 
 
 Kaupunginhallitus edellyttää, että alueen luontoarvot ja ja vedenottoalueet 

sekä niihin mahdollisesti liittyvät riskit huomioidaan alueen käyttöä 
suunniteltaessa. 

 
 Keskustelun aikana Ulpu Ollila esitti asian pöydälle jättämistä.  
 
 Taneli Kinnunen kannatti Ollilan esitystä. 
 
 Puheenjohtaja totesi, että on tehty pöydällepanosta kannatettu esitys, joten 

on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti äänestystavaksi 
nimenhuutoäänestystä. Asian käsittelyn jatkamisen kannalla olevat 
äänestävät JAA ja pöydällepanon kannalla olevat äänestävät EI.  
Puheenjohtajan ehdotukset hyväksyttiin yksimielisesti. 

 
 Asian käsittelyn jatkamisen puolesta (JAA) äänestivät Aakko, Heikkilä, 

Jussila, Kolehmainen, Niemelä, Riuttanen ja Ollila Päivi. Pöydällepanon 
(EI) puolesta äänestivät Ollila Ulpu ja Kinnunen.  

 
 Puheenjohtaja totesi, että asian käsittelyä jatketaan äänin 7-2. 
 
 Kolehmainen ja Aakko kannattivat Riuttasen esitystä. 
 



 Kaupunginjohtajan muutettu ehdotus kokouksessa: 
 
 Kaupunginhallitus päättää antaa lausuntonaan: 
 
 Kaupunginhallitus edellyttää, että alueen luontoarvot ja ja vedenottoalueet 

sekä niihin mahdollisesti liittyvät riskit huomioidaan alueen käyttöä 
suunniteltaessa. 

 
 

Päätös Hyväksyttiin muutettu ehdotus: 
 
Kaupunginhallitus päättää antaa lausuntonaan: 
 
Kaupunginhallitus edellyttää, että alueen luontoarvot ja ja vedenottoalueet 
sekä niihin mahdollisesti liittyvät riskit huomioidaan alueen käyttöä 
suunniteltaessa. 
 
Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä. 

 


